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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XX/2016 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  25 maja 2016 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych (nieobecna była radna Anna 

Ryś-Konieczna). 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

2. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

3. Wiesława Kowalewska – inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

4. Mateusz Ostapiuk – inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

5. Izabela Borkowska – Kierownik GZOPO w Zwierzynie 

6. Eugeniusz Krzyżanowski – Radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

7. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności.  

 

 

Porządek obrad XX Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

1) Otwarcie XX zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Absolutorium dla Wójta Gminy Zwierzyn za 2015r. 

a) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Zielonej Górze o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Zwierzyn za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Zwierzyn, 

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn o wykonaniu 

budżetu Gminy Zwierzyn za 2015 rok i przedstawienie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Zwierzyn, 

c) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn  

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi, 

d) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok, 

e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zwierzyn  

z tytułu wykonania budżetu za 2015 r. 

6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn, 

c) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia, 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę 

o nr ewidencyjnym 74/1 położonej w obrębie Górki Noteckie, 
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e) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z terenów i urządzeń cmentarnych 

cmentarzy komunalnych Gminy Zwierzyn, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

Gminy Zwierzyn”. 

7) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

8) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów. 

9) Wolne wnioski i informacje. 

10) Zamknięcie XX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

1. Otwarcie XX zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

 

            Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
45 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

porządek obrad. Następnie zapytał się, czy ze strony Rady są wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Radni nie zgłosili wniosków do porządku obrad. Mirosław Gniewczyński 

poinformował, że w ostatnich dniach przed sesją do biura obsługi rady gminy wpłynęły 

kolejne projekty uchwał i zakomunikował, że wnosi do porządku obrad następujące projekty 

uchwał, jako punkt 6: 

c) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia, 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę  

o nr ewidencyjnym 74/1 położonej w obrębie Górki Noteckie, 

e) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z terenów i urządzeń cmentarnych cmentarzy 

komunalnych Gminy Zwierzyn, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Zwierzyn”. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do 

rozszerzonego porządku obrad. Radni nie zgłosili uwag. Wobec czego Mirosław 

Gniewczyński poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 4 projektów uchwał  

i rozszerzenie go o punkty 6 c, d, e, f. Za rozszerzeniem porządku obrad w punkcie 6  

o podpunkty c, d, e, f głosowało 13 radnych. Wstrzymała się od głosu 1 radna (Stefania 

Sierocińska). Następnie przewodniczący RG poddał pod głosowanie porządek obrad  

z wprowadzonymi do niego poprawkami. Za przyjęciem porządku obrad głosowało  

13 radnych. Wstrzymała się od głosu 1 radna (Stefania Sierocińska). Przewodniczący RG 

poinformował, że porządek obrad został przyjęty bezwzględną większością głosów. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 



3 
 

            Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali 

informację pisemną obejmującą działalność wójta w okresie międzysesyjnym i otworzył 

dyskusję (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Jarosław Skiba zapytał o spotkanie w dniu 28 kwietnia br. z przedstawicielami PZW  

w Gorzowie Wlkp., na czym stanęły rozmowy w sprawie obiektu w Sarbiewie. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że rozmowy są prowadzone w tej 

sprawie. Wszystko wskazuje na to, że obiekt będzie udostępniany. Trzeba jednak poczekać na 

finał sprawy, gdyż obecnie tworzy się nowy zarząd PZW i od ich decyzji wszystko zależy. 

 

Stefania Sierocińska zapytała o punkt 8 sprawozdania. 

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że 3 czerwca na terenie ZPO w Zwierzynie rozpocznie 

się inauguracja Dnia Olimpijczyka, która polegać będzie na tym, że dzień wcześniej będzie 

otwarta wystawa, na którą Pan Sagan ma dostarczyć eksponaty, a 3 czerwca od zapalenia 

znicza rozpocznie się olimpiada sportowa. 

Nie potrafi natomiast odpowiedzieć na część pytania odnośnie Dni Zwierzyna i 250 lat 

lokacji, gdyż nie bierze czynnego udziału w przygotowaniach. 

 

Mariusz Krzyżanowski zapytał o termin odbycia się Dni Zwierzyna. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że będzie to data 25 czerwca 2016r. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5. Absolutorium dla Wójta Gminy Zwierzyn za 2015r. 

a) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Zielonej Górze o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Zwierzyn za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Zwierzyn.  

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odczytał uchwałę nr 135/2016 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 7 kwietnia 2016r. w sprawie 

wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Zwierzyn za 2015 roku wraz  

z informacją o stanie mienia (kserokopia uchwały Składu Orzekającego RIO w załączeniu do 

protokołu). 

 

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn o wykonaniu 

budżetu Gminy Zwierzyn za 2015r. i przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Zwierzyn w sprawie o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Zwierzyn . 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn 

przedstawiła opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu Gminy 

Zwierzyn za 2015 oraz uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn z dnia 09 maja 

2016r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zwierzyn z tytułu 

wykonania budżetu za 2015 rok (opinia wraz z uchwałą w załączeniu do protokołu). 

 

c) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn  

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odczytał uchwałę nr 272/2016 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 13 maja 2016r. w sprawie wydania 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn dotyczącym udzielenia 

absolutorium Wójtowi (uchwała Składu Orzekającego RIO w załączeniu do protokołu). 

 

d) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn poinformował,  

że sprawozdania były przedmiotem obrad wszystkich komisji na posiedzeniu w dniu 09 maja 

2016r. Następnie oddał głos przewodniczącym komisji w celu odczytania opinii.  

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

opinię komisji odnośnie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zwierzyn za 2015 rok 

(opinia nr 98/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji odnośnie sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Zwierzyn za 2015 rok (opinia nr 97/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał 

głosu, wobec czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

za 2015 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XX/104/2016. 

(Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zwierzyn absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2015 rok. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że na sali obrad obecnych jest 

13 radnych (salę obrad opuściła radna Stefania Sierocińska) i otworzył dyskusję. Nikt nie 

zabrał głosu w dyskusji, wobec czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zwierzyn absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2015 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą  

Nr XX/105/2016. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 3. 



5 
 

 

O godz. 12
35

 Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG ogłosił dziesięciominutową 

przerwę w obradach.  
 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 

 

O godz. 12
45 

salę obrad opuścił radny Jacek Warchał. 

Na salę obrad powróciła radna Stefania Sierocińska. 

 

Mirosław Gniewczyński wznowił obrady, informując, że na sali obrad obecnych jest 13 

radnych. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych  

w uchwale budżetowej na 2016 rok. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2016 rok (opinia nr 99/2016 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2016 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XX/106/2016 

(Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn, 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała, że projekt uchwały jest 

konsekwencją uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn (opinia nr 100/2016 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

„Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą 

Nr XX/107/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

c) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że jest to temat gorący w ostatnich 

czasach. Sporo gruntów jest jeszcze we własności Skarbu Państwa, zarządzającym jest 

Starosta. Zachodzi potrzeba powołania komisji celem komunalizacji kolejnych 

nieruchomości. Okazuje się, że tych tematów jest jeszcze wiele. W skład komisji wchodzą 

pracownicy UG. 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia, pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XX/108/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę  

o nr ewidencyjnym 74/1 położonej w obrębie Górki Noteckie, 
 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że jest to działka na wysokości posesji  

p. Pudełko. Pierwotnie błędnie określono ją jako dz. nr 74, a już wcześniej miała ona 

numerację 74/1. Jest kupiec na tą działkę, zostanie ona wyceniona i przygotowana do 

sprzedaży zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę o nr ewidencyjnym 74/1 

położonej w obrębie Górki Noteckie (opinia nr 101/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Dorota Kruszyna zadała pytanie, jaki charakter ma ta działka. 

 

Mateusz Ostapiuk inspektor w UG Zwierzyn odpowiedział, że jest to nieużytek, staw, którego 

nie można podzielić. Są chętni, jeden żeby ją kupić i nie zmieniać jej charakteru i nie mieć  

w pobliżu sąsiadów. Drugi chce ulokować posiadane środki. 

 

Włodzimierz Nobis prosił, żeby wydzielić część działki dla p. Pudełko, która służyłaby, jako 

rekreacyjna dla jej niepełnosprawnego dziecka. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że działka ta nie zostanie sprzedana 

bezprzetargowo, a podział jej nie gwarantuje, że p. Pudełko ją kupi. Prowadzone rozmowy  

z p. Pudełko nie dały żadnych ustaleń. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej działkę 

o nr ewidencyjnym 74/1 położonej w obrębie Górki Noteckie pod głosowanie. Projekt 

uchwały został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało  

12 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny (Jarosław Skiba). Projekt uchwały staje się 

uchwałą  

Nr XX/109/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

e) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z terenów i urządzeń cmentarnych 

cmentarzy komunalnych Gminy Zwierzyn, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że Komisja Ekonomiczna 

i Rozwoju Gminy Rady Gminy Zwierzyn wyraziła pozytywną opinię odnośnie projektu 

uchwały. W poniedziałek przed sesją odbyło się spotkanie radnych, na którym radni 

wypracowali kompromis w sprawie omawianego projektu uchwały. Następnie otworzył 

dyskusję nad projektem uchwały. 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że ceny zostały skorygowane, zgodnie  

z ustaleniami radnych podczas spotkania. 

 

Mariusz Krzyżanowski zapytał, czy ludzie mogą wnieść opłatę za istniejący grób, 

wyprzedzając czas końca opłaty. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że mogą. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z terenów i urządzeń cmentarnych 

cmentarzy komunalnych Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

większością głosów. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 radnych. Wstrzymała się 

od głosu 1 radna (Dorota Kruszyna). Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XX/110/2016 

(Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

Gminy Zwierzyn”, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że Pani Magdalena Jaroszek była  

w Urzędzie Marszałkowskim złożyć wniosek na dwa boiska sportowe przy naszych szkołach 

i przy okazji dowiedziała się, że w przyjętym „Planie gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Zwierzyn” zabrakło słowa wdrożenia, co będzie miało istotne znaczenie przy ocenie wniosku 

na termomodernizację budynku Urzędu Gminy Zwierzyn, jaki jest planowany do złożenia  

w celu uzyskania dofinansowania. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Zwierzyn” pod głosowanie. Projekt uchwały 

został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XX/111/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 6.  

 

7. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy planowany jest remont GOK, informując, że dookoła 

wszystkie takie instytucje są remontowane, zmieniają wygląd na nowocześniejszy  

i w Zwierzynie też przydałoby się coś zmienić. 

 

Odpowiedzi udzielił Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy, informując, że nie jest 

przygotowywana żadna dokumentacja na remont tej instytucji. Jeżeli będą jakieś środki, to na 

pewno będą działania w tym temacie. Już kilka lat natomiast trwają rozmowy w powyższym 

temacie, ale to tylko dyskusja. Pani dyrektor GOK swego czasu próbowała wywołać 

wizualizację jej oczekiwań, ale wszystko jednak opiera się o środki. 
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Włodzimierz Nobis wnioskował o przyspieszenie kontynuowania remontu drogi od posesji 

Pana Kłosińskiego do skrzyżowania dróg gminnych Górki Noteckie - Płomykowo (łącznik 

został zaczęty a nieskończony). 

 

Mateusz Ostapiuk inspektor w UG odpowiedział, że rozmowy w tej kwestii trwają. 

Występuje tylko trochę opór ze strony nadleśnictwa, ale deklarują pomoc. Sprawa jest cały 

czas monitorowana. 

 

Dorota Kruszyna:  

 wykorzystała fakt obecności na sali radnego Rady Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego Eugeniusza Krzyżanowskiego i przekazała niepocieszenie, wręcz 

brak szacunku do mieszkańców odnośnie traktowania dróg powiatowych w gminie 

Zwierzyn przez zarządcę tych dróg,  

 zwróciła się do Pani Skarbnik Gminy Zwierzyn o wyjaśnienie odnośnie wykorzystania 

kwoty 4000 zł funduszu sołeckiego przez sołectwo Górecko, gdyż mają sprzeczne 

zdania na ten temat z sołtysem tego sołectwa. 

 

Odpowiedzi udzieliła Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy, informując, że Gmina zaczęła 

odzyskiwać VAT od wydatków bieżących. Z zapłaconej kwoty za zakupione przez sołtysa 

wyposażenie odzyskany został VAT. W początkowej fazie środki zostały niby wykorzystane, 

gdyż liczone to było w kwocie brutto. Po odzyskaniu VAT-u liczona jest kwota netto i stąd ta 

różnica. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego udzielił 

odpowiedzi odnośnie dróg powiatowych, informując o planowanych pracach drogowych na 

terenie gminy Zwierzyn. Poinformował, że w 2017r. mają rozpocząć się prace na drodze  

w kierunku Gardzka. Na 2016r. planowane jest wylanie dywanika asfaltowego na  

ul. Wiejskiej w Zwierzynie do mostu, byłaby szansa do posesji p. Bednarza, jeżeli gmina 

partycypowałaby w pracach, dorzucając kwotę 20.000 zł. Planowana jest również budowa 

chodnika przy BS w Zwierzynie oraz nakładka na drodze Górki-Przyłęg. Reszta prac będzie 

realizowana w ramach środków bieżących. 

 

Robert Wcisło: 

 wnioskował o postawienie pojemnika na śmieci na terenie j. Żwirka w Przysiece,  

 wnioskował o wykoszenie poboczy drogi dojazdowej do miejscowości Górczyna, 

 wskazał na dziurę w pasie drogi powiatowej przy sali wiejskiej w Przysiece  

(na przepuście drogi), która od lutego tego roku wielokrotnie jest zgłaszana. 

 

Pozostałe wnioski radni zgłosili wyłącznie na piśmie. 

 

Justyna Pawlak-Gudynowska: 

 zapytała, kiedy będą wykonane prace związane z oznakowaniem skrzyżowania  

w miejscowości Błotno na drodze powiatowej, które zostało zakwalifikowane przez 

komisję Starostwa jako niebezpieczeństwo w ruchu drogowym,  
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 wnioskowała o naprawę ubytków i wykoszenie poboczy na drodze powiatowej od 

miejscowości Gościmiec przez Błotno w kierunku Pławina,   

 wnioskowała o oświetlenie drogi powiatowej w Błotnie (dwa punkty świetlne), 

 poinformowała o braku pisemnej odpowiedzi na wniosek w sprawie przyłączenia 

ośrodka zdrowia w Gościmcu do projektu termomodernizacji urzędu,  

 zapytała, jakie są podjęte działania w sprawie dyrektora PSP w Gościmcu. 

 

Grzegorz Kuchciński: 

 prosił o wykoszenie poboczy przy ścieżkach rowerowych,  

 zadał pytanie, czy w tym roku rozpocznie się remont ośrodka zdrowia w Górkach 

Noteckich. 

 

Jarosław Skiba wnioskował o: 

 przycięcie gałęzi na wylocie drogi z Sarbiewa na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie,  

 załatanie powstającej dziury w asfalcie przy posesji państwa Chromińskich i Pioch. 

 

Renata Wąsik: 

 zapytała do kiedy obowiązuje okres gwarancji drogi asfaltowej do szkoły  

w Gościmcu, ponieważ pojawiły się już spękania asfaltu oraz chwasty i trawa 

wypychają asfalt w niektórych miejscach,  

 prosiła o wywóz śmieci z cmentarza w Gościmcu. 

 

Renata Marcińczak w imieniu mieszkańców prosiła o podcięcie gałęzi lip przy ul. Wojska 

Polskiego na wysokości posesji p. Góra i Koza w stronę przejazdu kolejowego, ponieważ 

przeszkadzają osobom idącym chodnikiem. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7. 

 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów 

 

Sołtysi złożyli swoje zapytania i wnioski wyłącznie w formie pisemnej, dlatego nie udzielono 

odpowiedzi na nie podczas sesji. 

 

Elżbieta Saliwon sołtys Sarbiewa wnioskowała o obcięcie gałęzi przy ul. Wojska Polskiego 

(przy wyjeździe z Sarbiewa koło sklepu ABC na ul. Wojska Polskiego z obu stron drogi, gdyż 

gałęzie drzew zasłaniają drogę). 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka: 

 wnioskował o wykorzystanie zbliżających się wakacji na wyremontowanie 

przystanków szkolnych (wymalowanie ich),  

 wskazał na uszkodzony przystanek w Górecku przy cmentarzu oraz prosił  

o postawienie przystanku przy mostku obok posesji p. Konopko, twierdząc, że z tego 

przystanku korzysta ok. 11-cioro dzieci,  

 w związku z planowanymi  zadaniami na rok 2016 usilnie wnosi o zainwestowanie 

przez Urząd Gminy 20.000 zł na położenie dywanika na drodze powiatowej do 
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Górecka do posesji p. Bednarz, a nie jak było to planowane do pierwszego mostku, 

twierdząc, że 20.000 zł nie jest to, aż tak wielka suma, żeby nie skorzystać z okazji. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8.  

 

9. Wolne wnioski i informacje 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn poinformował, że: 

 w najbliższą sobotę 28 kwietnia br. organizowany jest rajd rowerowy, 

 następna sesja Rady Gminy Zwierzyn zwołana zostanie na dzień 29 czerwca 2016r.  

godz. 10
00

,  

 zwrócił się do przewodniczących komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn  

o sprawdzenie kompletności protokołów w teczkach swoich komisji oraz o składanie 

sprawozdań na sesjach z posiedzeń komisji. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn złożył informację 

z wyjazdowego posiedzenia komisji w dniu 23 maja br. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy ustosunkował się do wniosku komisji w sprawie 

przeniesienia lokalu wyborczego w Górecku do nowej sali, informując, że były prowadzone 

rozmowy z mieszkańcami, którzy jednak woleli, żeby zostało po staremu, gdyż ze środków 

wyborczych jest zawsze coś zrobione w lokalu. 

 

Dorota Kruszyna miała jednak odmienne zdania, informując, że mieszkańcy byli zdziwieni, 

że wybory nie odbywają się w nowej sali. Poinformowała, że piłkarze i strażacy, którzy nie 

mogą się dogadać, to te same osoby i niech oni trzymają porządek w tym obiekcie. Jej 

zdaniem wybory powinny odbywać się na nowej sali, a gospodarze remizy niech dbają  

o swoje i trzymają porządek. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że problem ten powinien być przedmiotem zebrania 

wiejskiego i tam powinny zapaść wszelkie ustalenia. 

 

Andrzej Wiśniewski stwierdził, że nie widzi przeszkód, żeby lokal wyborczy przenieść  

na nową salę. 

 

Włodzimierz Nobis zasugerował, żeby pomieszczenie dla strażaków zostało oddzielone  

i zamknięte przed osobami trzecimi. 

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że: 

 przejęcie działki w miejscowości Sierosławice będzie możliwe, 

 w sprawie szkoły w Gościmcu przekazał, że występowali o opinię do Lubuskiego 

Kuratora Oświaty. Za pierwszym razem była ona negatywna, za drugim razem 

również negatywna. Wobec czego wójt podjął decyzję, że nic nie będą robić w kwestii 

przekazania szkoły pod stowarzyszenie. Dyrektorzy szkół otrzymali wytyczne, żeby  

w miarę możliwości łączyli lekcje w klasach. 

 

Jarosław Skiba prosił, żeby o wszelkich zamiarach w sprawie tematów newralgicznych oraz  

o istotnych ruchach ze strony urzędu byli informowani radni. 
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Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że większość rzeczy jest robiona poza Radą, gdyż na tym 

polega praca urzędu. Nie o wszystkich rzeczach są w stanie informować, gdyż są to zwykłe 

działania urzędu. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9. 

 

10. Zamknięcie XX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 14
10

 zamknął obrady XX zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

  

         Protokółowała:                                                                      P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi rady gminy                                               Przewodniczący  Rady Gminy    

            

      Marzena Kaczmarek              Mirosław Gniewczyński 
 

 

 

 

 

 

 

 


